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متن پرسش

سلام علیکم: استاد فرمایشات حاج آقای حق شناس را گوش میکردم که مضمون فرمایش ایشان این

بود که میفرمودند هرکسی را دعا نکنید و منظورشان افرادی که اهل دین نیستند و مثالی که خودشان

زدند این بود که مثلا طرف نماز نمیخواند و شما دعایش میکنید و خود شما چوبش را میخورید،

لطف میکنید بفرماد که فرمایش ایشان بر اساس چه منطقی در دین است؟ و سوال بعدی این

است که زیارت جامعه کبیره را در یک مرتبه خواندن میتوان خطاب به همه ی اهل بیت (ع) خواند؟ یا

هر مرتبه خواندن باید خطاب به یکی از ائمه خوانده شود؟

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. منظور آن است که دعای ما موجب تقویت فردِ بیدین نشود، ولی

دلسوزی برای آنها که به راه بیایند، چیز دیگری است. ۲. به نظرم خوب است که همهی ائمه

«علیهمالسلام» را در زیارت جامعه که عموماً ضمایر به همهی آنها خطاب دارد، همه را مدّ نظر قرار

دهیم. موفق باشید  


